



Referat af bestyrelsesmøde

- torsdag 13. august 2026 kl. 19.00 i Klubhuset

Til stede: Bodil, Annette, Lenette, Ulli, Bianka og Charlotte

Afbud fra: Ole

referent: Charlotte

Ad 1) Godkendelse af sidste referat

Charlotte har endnu ikke fået spurgt de aspiranter, der bliver færdiguddannet, vedr. bestilling af vest - ellers ingen kommentarer til referatet.

Ad 2) Post og nyheder fra DcH-Danmark og -Kreds 4

Vi har endelig fået ny kredsformand. Det blev Jytte Lykke fra DcH-Vejen, der sagde ja til posten.

Hovedbestyrelsen har nedsat et ad hoc-arealudvalg. Det er et udvalg, der skal sikre, at vi kan bevare vores trænings- og konkurrencearealer ude i naturen.

De har sendt en mail ud til alle lokalforeninger og vil gerne have tilbagemelding på følgende:

1. Er der i vores afdeling udfordringer med at få arealer til spormarker til konkurrencer?
2. Er der i vores afdeling udfordringer med at få skovstykker til konkurrencer?

Vores svar, som Charlotte sender ind:

1. Vi skal planlægge, på hvilket tidspunkt konkurrencen ligger, i forhold til høst, gylle, jagt og maskinstation.
2. Hos os er det jagtforeningen, der spænder ben, og de skove, vi kan få tildelt fra Naturstyrelsen, er tit ikke til at komme frem i p.g.a. tæt bevoksning.

Som noget nyt er der kommet en fælles billedbank for hele DcH.

Der er lavet en ny og enkel løsning, hvor medlemmer, lokalforeninger, kredse og udvalg kan indsende billeder til DcH.

Billederne bliver samlet i et fælles billedarkiv, så vi løbende kan finde gode og aktuelle billeder til:

- DcH's nyhedsbreve
- Facebook og Instagram
- DcH's hjemmeside
- DcH Bladet
- Informations- og præsentationsmateriale

Vi beslutter, at vi spørger vores medlemmer, hvis vi sender et godt billede ind, om det er ok.



Vi har fået tilsendt en oversigt over medlemstal for de første 6 måneder.

På landsplan er vi 736 færre registreringer end sidste år.

Så det er ikke kun hos os, der er færre medlemmer.

Men vi er stadig den største lokalforening i Kreds 4, og på landsplan er vi den 2. største (kun Hjørring har flere medlemmer, end vi har).

Ad 3) Kassereren – regnskab og medlemstal

Vi har 132 medlemmer pr. 10/8-26 (22 færre i forhold til sidste år på samme tid)

Bodil gennemgik regnskabet. Selvom vi har færre medlemmer, ser regnskabet fint ud.

Ad 4) Bordet rundt – Alle

Ulli:

Ulli og Kenneth går i gang med døren til det nye skur.

Ulli er igen i Programudvalget, og de efterlyser dommeraspiranter.

Det kunne være en idé, at de gik med som skriver hos en dommer.

Forslag til at lave en konkurrencedag, der handler om DM, for de hundeførere, der er udtaget til DM.

Jan:

Vi er kommet fint i gang med alle træningshold.

Jan prøver at søge ABENA, om vi kan få sponsoreret engangskrus m.m.

Lenette:

Lenette har talt med Schæferhundeklubben. De mangler folk til at gå vagt til juni til Kløftenfestival. Kan vi stille med to hunde og hundeførere? Jan og Ole har meldt sig – så tjener vi 3.600,- (det er inkl. forplejning).

Bianka:

Holdene er startet godt op om mandagen – flere, der ikke kommer mere, sender besked til Charlotte, så hun kan melde dem fra.

Hvis flere tager til DM, kunne det være en god idé at melde ud, så flere har mulighed for at sove samme sted.

Annette:

Har vi en kreds-fane? Annette undersøger, om vi har det, og om det er Broager, der skal være fanebærer til DM i 2027.

Det går godt på Rally. Rigtig mange har tilmeldt sig kommende konkurrencer.

Bodil:

%

Charlotte:

Vi måtte jo desværre aflyse det planlagte hoopersstævne på grund af meget få tilmeldinger.



Vi er blevet spurgt, om vi vil afholde et modul i rallyoverbygningen den 21. og 22. august 2027?

Svar: Charlotte sender svar, at vi siger nej tak p.g.a. DM.

Ad 5) Kommende opgaver eller arrangementer (herunder også arrangementsudvalget)

- **Rallystævne den 5/9-26**
- **DcH-lydighed niv. B den 5/9-26**

Vi serverer sandwich – Bianka finder ud af en pris.

Ulli har styr på hjælpere til lydighed.

Annette har styr på hjælpere til rally.

Bianka har styr på køkkenet.

Bodil tager sig af bestilling af pokaler.

“Vi Finder Hund” kommer den 28. september og holder foredrag i klubben.

2 x Dogpakou planlagt den.

Vi planlægger at holde fejring af DM-deltagerne onsdag den 9/9.

Charlotte bestiller 2 kagemænd og bobler.

Bodil bestiller blomster, bobler

Hvad med konkurrencerne i 2027?

Som udgangspunkt afholder vi ikke konkurrencer i 2027.

Bortset fra Nose Work, de har planlagt 2 konkurrencer i foråret.

Kan evt. holde klubkonkurrence for egne hundeførere.

Ad 6) Status på DM 2027

- Der er indkaldt til møde i styregruppen til den 31/8-26.
- Der er aftalt møde med Thomas fra Sønderborg Kommune, der er ansvarlig for grønområdet ved SFS-hallen, den 19/8-26: Charlotte, Lenette og Lorents deltager.
- Der er aftalt møde med Connie m.fl. fra Sønderborg Kommune om parkering, skiltning og div. ansøgninger den 27/8-26: Charlotte, Ulli Ole og Lorents deltager.
-

Jane Gram efterlyser – regnskab, vedtægter og budget for agilitybane til søgning af div. fonde og sponsorer.

Ad 7) Alt vedrørende træning

Alle de nye aspiranter er fordelt på de forskellige hold:

- Samatha på hvalpehold sammen med Charlotte C.
- Linda J på unghundehold B sammen med Charlotte J og Stefanie.
- Linda F på hverdagslydighed 3 sammen med Sabine og Susanne.
- Charlotte T på unghundehold A sammen med Tobias og Charlotte C.



Vi udbyder to hvalpehold her efter sommerferien. P.t. er der 12 på det ene og 6 på det andet – har fået flere henvendelser, så håber, det sid op.

Charlotte bestiller 2 sæt numre til hoopers.

Vi køber ikke flere Konkurrencerbøger – de bliver udfaset. Der skal bruges Fauna.

Ad 8) Nyt fra websiden, FB og det nye tilmeldingssystem

Træningsplaner for perioden august til september er lagt på hjemmesiden.

Ad 9) Eventuelt

Charlotte sender forslag til træningsplan for vinterperioden ud til instruktørerne til gennemsyn.

Tak for lækker kage og vindruer til Annette